

TIANJIN UNIVERSITY OF TECHNOLOGY

TIANJIN-CHINA

天津理工学院

TIANJIN UNIVERSITY OF TECHNOLOGY



International Exchange and Cooperation

国际交流与合作

国际教育合作、国际科技合作、国际学术交流是我校外事工作永恒的主题。我校已同世界上许多国家和地区的高等院校建立了良好的校际交流关系。每年学校都派遣教授和访问学者到国外学习，也邀请国外学者来我校访问讲学和共同从事科学研究。我校现已与英国、澳大利亚、俄罗斯、美国、日本和欧盟之间建立了国际科技合作项目研究。

International educational, scientific and academic exchanges have always been a priority for the University. The university has established partner relationships with the universities of other regions and countries in the world. The university has sent professors and instructors to visit abroad and invited international visitors to teach and do research. The university has international joint research projects with the universities and organizations of the UK, Australia, Russia, the United States, Japan and the European Union.

李军校长会见日本基金会、日本筑波短期技术大学、美国国家聋人工学院客人
President Li Jun meeting with visitors from the Nippon Foundation, Tsukuba Technical College and National Technical Institute for the Deaf, RIT.



李军校长与加拿大开瑞博大学校长签署合作办学协议
President Li Jun signing a joint program MOU between TUT and UCC.



李军校长会见欧盟远程教育官员
President Li Jun meeting with Program Manager of Distance learning, EU.